
Komise: Školská                                                                RM  04. 12. 2024 
Datum :   18. 11. 2024  
Přítomni: 
 
 
 
 
 
Neomluveni: 
Omluveni: 
 
Gestoři komise 
Hosté:               

Jiří Nedvěd Radek Pařez, Klára Čejková, Nina Bilincová, Jana Nedvědová, 
Petr Lošek, Petr Spálený, Pavlína Hladíková, Jana Bolková, Pavla Berková, 
Soňa Zuchová, Kamila Drtilová, Lenka Pěgřímková, Štěpánka Šťastná 
L. Krulišová – administrátorka komise 
 
 
 
Irena Skaláková, Pavlína Hladíková, Karel Polívka, Andrea Melechová 
Ruthová 
 
Ing. Josef Treml - radní 
 

Příští jednání: 13.1.2025 
 

I. Úvod -  paní Nedvědová 
Hodnocení velkých projektů – členům komise byla předložena sumarizační tabulka 
všech žádostí o dotaci. Úkolem členů komise bylo každý z projektů bodově ohodnotit 
dle stanovených tří kritérií.  
1. Kvalita projektu 
2. Přínos pro město Kutná Hora  
3. Přiměřenost rozpočtu ve vztahu k realizaci projektu 
Maximální počet přidělených bodů za všechna 3 kritéria byl dle pravidel pro hodnocení 
stanoven 100 bodů a minimální počet bodů 61.   
Celkem bylo podáno 5 žádostí s celkovým požadavkem 243 000,- Kč. Na základě 
bodového hodnocení jednotlivých členů komise bylo navrženo podpořit velké projekty 
celkovou částkou 146 200,- Kč s tím, že projekt s názvem „Next Step Fest v Kutné Hoře 
žadatele – Digital Academy byl z důvodu získání nízkého počtu bodů 51,14 vyřazen. 
Vzhledem k tomu, že limit na velké projekty v oblasti vzdělávání a volného času byl pro 
rok 2025 stanoven ve výši 150 000,- Kč, členové komise rozhodli o využití zbylé částky 
ve výši 3 800,- Kč na podporu malých projektů. 
Tento návrh byl všemi zúčastněnými odhlasován. Výsledná tabulka je přílohou tohoto 
zápisu. 
 
II.  Foxconn – finanční dar pro MŠ, ZŠ a SŠ v Kutné Hoře 
pan Treml - členy komise informoval o nabídce firmy Foxconn poskytnout kutnohorským 
školám finanční dar v celkové výši 0,5 mil. Kč. Jednotlivé školy, mezi které by byl 
finanční dar rozdělen, by si tak dle slov pana Tremla mohly pokrýt například náklady 
spojené s úhradou služeb lektorů vyučujících češtinu nebo jiné aktivity vyplývající 
z jejich potřeb.  
 
III. Školní jídelny 
paní Šťasná – zmínila odchody kuchařek ze ŠJ Jana Palacha – v záloze má již nové 
zájemce. 
paní Nedvědová – poděkovala paní Šťastné, že se s kolegyní paní Skoliovou účastnila 
jednání „Školního parlamentu“ na ZŠ Žižkov. Dle slov paní Šťastné se s touto aktivitou 
počítá i na jiných školách. 
Od 1. 9. 2025 by měl pro školní jídelny začít platit „nový“ spotřební koš, který bude 
představovat navýšení ryb a luštěnin v jídelníčku, což může být příčinou menšího zájmu 
o stravu.  
 
IV.  Majáles 
pan Treml - zmínil zájem studentů v pokračování tradice pořádání Kutnohorského 
Majálesu, který v předešlém roce pořádala Rada školních parlamentů Kutné Hory 
(sdružení žáků čtyř základních a čtyř středních škol v Kutné Hoře) ve spolupráci 
s městem Kutná Hora a Nadačním fondem Eduzměna.  



V. Strategie pro ORP Kutnohorsko 
paní Drtilová – připomněla členům komise jednání ohledně strategie pro ORP 
Kutnohorsko a zároveň je na toto jednání dne 21. 11. 2024 pozvala.  
   
 
Termín jednání školské komise: 13. 1. 2025 od 17.00 hodin v Rytířském sále 
Vlašského dvora.  
 
  
 
Zapsala: L. Krulišová 
Ověřil: J. Nedvědová 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


